

(Sir ROBERT MILNES, Gouverneur, 1802.)

Hale's, (Sir Mathews) original Institution, Power and Jurisdiction of Parliament, with a declaration of the House of Lords concerning their privileges.

Privileges of the House of Lords and Commons, argued and stated between both Houses, April 19th and 22d, 1671, with learned remarks on the seeming arguments and pretended precedents offered at that time against their Lordships.

Remembrances, or a complete collection of the Standing Orders of the House of Lords and Commons, in two parts, bound in 1 vol. 8vo. 1748, being Extracts from the Journals.

Whitelock's Notes upon the King's Writ for choosing Members of Parliament, being disquisitions on the Government of England, by King, Lords and Commons, 2 vols. 4to. latest edition.

Jacob's Law Dictionary, the latest edition, by Tomlins, in 2 vols. 4to.

Johnson's English Dictionary, 2 vols. 8vo. latest edition.

Chambaud's Dictionary in French and English, each part bound separate, and a leather cover to each volume.

Dictionnaire de Droit, par Ferrière, 2 vols 4to. latest edition.

Dictionnaire François, par l'Académie François.

A collection of the Lords' Protests, the latest edition, Recueil des Protêts des Lords, la dernière édition. 2 vols. 8vo.

Colquhoun's Treatise on the Police of the Metropolis, the latest edition, 1 vol. 8vo.

The Statutes at large.

Journals of the House of Lords and Commons, complete.

Parliamentary History.

Debates of the House of Lords and Commons.

Croft's, Sir Herbert, English Dictionary.

Johnson's English Dictionary, 2 vols. in folio.

Labels to be placed on the back of all the several Books above-mentioned, lettered.

"*Legislative Council,*" "*Lower-Canada.*" J. C. 3, p. 323.

Wednesday, 20th March, 1811. ORDERED, That the Speaker do represent to His Excellency the Governor in Chief, "That the several Books hereinafter-mentioned, are required for the use of this House, and that His Excellency is intreated to enable this House to be provided with the same, at an early period as the circumstances of public exigencies will admit," viz:—

1. Journals of the House of Lords of Great Britain, from the year 1768, inclusive, to 1811, inclusive also, with Indexes, if any.

2. Journals of the House of Commons of Great Britain, from the year 1763, inclusive, to the year 1811, also inclusive, with Indexes.

Hale's, (Sir Mathews) Institution originaire, Pouvoir et Jurisdiction du Parlement, avec une déclaration de la Chambre relativement à leurs priviléges.

Les Priviléges de la Chambre des Lords et des Communes, sur lesquels des questions se sont élevées, et ont été débattues entre les deux Chambres, le 19e. et le 22e. Avril, 1671, avec des remarques savantes sur les prétendus argumens et les précédents offerts dans le tems contre leurs Seigneuries.

Remembrances, ou Recueil complet des Ordres permanens de la Chambre des Lords et des Communes, en deux parties, reliés en un volume 8vo, 1748, étant des Extraits des Journaux.

Remarques de Whitelock sur les *Writs* du Roi pour élire les Membres du Parlement, étant des recherches sur le Gouvernement d'Angleterre, par le Roi, les Lords et les Communes, 2 vols. 4to. la dernière édition.

Dictionnaire de Droit, de Jacob, dernière édition, par Tomlins, en 2 vols. 4to.

Dictionnaire Anglois, par Johnson, 2 vols. dernière édition.

Dictionnaire de Chambaud, en Anglois et François, chaque partie reliée à part, et couverte en cuir.

Dictionnaire de Droit, par Ferrière, 2 vols. 4to. dernière édition.

Dictionnaire François, par l'Académie François.

Recueil des Protêts des Lords, la dernière édition.

Traité sur la Police de la Métropole, par Colquhoun, la dernière édition, 1 vol. 8vo.

Les Statuts.

Journaux de la Chambre des Lords et des Communes, complets.

Histoire du Parlement.

Débats de la Chambre des Lords et des Communes.

Dictionnaire Anglois, par Sir Herbert Croft.

Dictionnaire Anglois de Johnson, 2 vols. in folio.

Des Inscriptions seront mises sur le dos de tous les Livres ci-dessus mentionnés, lettrées.

"*Conseil Législatif,*" "*Bas-Canada.*" J. C. 3, p. 292.

ORDONNE, Que l'Orateur représente à Son Excellence le Gouverneur en Chef, que les différens Livres ci-après mentionnés sont requis pour l'usage de cette Chambre, et qu'elle est priée de vouloir bien mettre cette Chambre en état de se les procurer aussi promptement que les circonstances pourront le permettre, viz:—

1. Les Journaux de la Chambre des Lords de la Grande-Bretagne, depuis 1763 jusqu'à 1811, inclusivement, avec des Index, si aucun il y a.

2. Journaux de la Chambre des Communes de la Grande-Bretagne, depuis 1763, inclusivement, jusqu'à l'année 1811, avec des Index.

Mercredi,
20e. Mars,
1811.